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ზოგადსაგანმანათლებლო     დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომის ოქმი

 
 
 
 
 
 ქ. თბილისი
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას ესწრებოდნენ:
 
1.  ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს (შემდგომში - საბჭო) წევ

:რები
 
დავით მალაზონია - შპს „თანამედროვე განათლების აკადემიის“ დირექტორი, საბჭოს
თავმჯდომარე;
თამარ მამსიკაშვილი - აზიის განვითარების ბანკის პროგრამის „თანამედროვე უნარები
უკეთესი დასაქმებისთვის“ სკოლების გაძლიერების სპეციალისტი, საბჭოს თავმჯდომარის
მოადგილე.
მანანა ჯინჭარაძე - სსიპ მასწავლებელთა პროფესიული განვითარების ეროვნული ცენტრის
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების დირექტორთა ეროვნული სკოლის კონსულტანტი,
საბჭოს მდივანი;
გიორგი გიგიბერია - ა(ა)იპ - ფონდ „საერთაშორისო განათლების ცენტრის“ პროგრამების
მენეჯერი, საბჭოს წევრი;
ქეთევან ნატროშვილი - შპს „ქართული სასწავლებლის - თბილისის“ დირექტორის მოადგილე,
საბჭოს წევრი;
პეტრე ბაბილუა - შპს „ევროპული სკოლის“ მათემატიკის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი,
საბჭოს წევრი;
მაკა მამფორია - შპს „ლამარა მარგველაშვილის სახელობის სკოლა XXI საუკუნის“
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებათა კათედრის ხელმძღვანელი, საბჭოს წევრი;
მორის დანდურიშვილი - სსიპ-ქალაქ ხაშურის N1 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
ნატო გაბოშვილი - სსიპ - ქალაქ თბილისი N169 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
შალვა მეკრავიშვილი - სსიპ - შოთა რუსთაველის სახელობის ქ. რუსთავის N2 საჯარო სკოლის
ისტორიისა და სამოქალაქო განათლების მასწავლებელი, სსიპ-მასწავლებელთა პროფესიული
განვითარების ეროვნული ცენტრის სამოქალაქო განათლების ექსპერტი, საბჭოს წევრი.
 
 
2.  სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები:
ნათია კვირიკაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
თეა ლილუაშვილი- ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
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რუსუდან ზვიადაური-ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი;
ქეთი მუთიძე -ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი.
 
 
3. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები:
 
შპს    ქართულ-ამერიკული საერთაშორისო სკოლა პროგრესი:
ნათია კილაძე- სკოლის დირექტორი
 
4. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ავტორიზაციის ექსპერტები (შემდგომში ექსპერტ
ები):
 
 
 შპს    ქართულ-ამერიკული საერთაშორისო სკოლა პროგრესი:
ა) ლიკა გიორგაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ანა კოკოჩაშვილი-ახვლედიანი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
წევრი).
 
 
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ (შემდგომში - დებულება) მე-17 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს
თავმჯდომარე, დავით მალაზონია. საბჭოს სხდომა 2024 წლის 22 ნოემბერს ჩატარდა ონლაინ
რეჟიმში (Zoom - ის ონლაინ პლატფორმის საშუალებით). სხდომა დაიწყო 16:00 საათზე. საბჭოს
თავმჯდომარემ შეამოწმა საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა, რომ საქართველოს
განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ მე-17
მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა უფლებამოსილია, რადგან ესწრება საბჭოს წევრთა
სიითი შემადგენლობის ნახევარზე მეტი.
ცენტრის წარმომადგენელმა საბჭოს წინაშე დააყენა შუამდგომლობა სხდომის მიმდინარეობის
აუდიო ჩაწერასთან დაკავშირებით სხდომის ოქმის მომზადების მიზნით. მან აქვე განმარტა,
რომ აუდიო ჩანაწერი განადგურდებოდა ოქმის პროექტის მომზადებისთანავე. საბჭოს
სხდომაზე დამსწრე პირებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა დებულების მე-20 მუხლის მე-7 პუნქტის
მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი თავი შეიკავოს
ხმის მიცემისაგან.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგი:
 

შპს ქართულ-ამერიკული საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ იმავე
მუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო საქმიანობის მისამართის/ფართის
ცვლილების შესახებ საკითხის განხილვა;
შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობის გაზრდის შესახებ საკითხის განხილვა.
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საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ცენტრის წარმომადგენლებსა და
დაინტერესებულ მხარეებს, დღის წესრიგთან დაკავშირებით ხომ არ ჰქონდათ რაიმე
შუამდგომლობა. დღის წესრიგთან დაკავშირებით შუამდგომლობა არ იქნა წარმოდგენილი და
შესაბამისად, დღის წესრიგი დამტკიცდა წარმოდგენილი სახით.
 
საბჭოს გადაწყვეტილებით, დღის წესრიგით გათვალისწინებული საკითხები გაერთიანებულ
ფორმატში განიხილებოდა, რადგან შეეხებოდა ერთი სკოლის საგანმანათლებლო პროგრამების
განხორციელების ადგილის/ფართის ცვლილებისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის გაზრდის შესახებ საკითხებს.
 

შპს ქართულ-ამერიკული საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ იმავე
მუნიციპალიტეტის ფარგლებში საგანმანათლებლო საქმიანობის მისამართის/ფართის
ცვლილების შესახებ საკითხის განხილვა;
შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობის გაზრდის შესახებ საკითხის განხილვა.

ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნებს და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციებს დასკვნის პროექტებთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნებს. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნებს. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნები დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
 ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნები, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა, ზოგადი განათლების ხარისხის

 ექსპერტმა, ლიკა გიორგაძემ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ დაწესებულებაშიუზრუნველყოფის
ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 11 ოქტომბერს. ვიზიტის საფუძველს წარმოადგენდა
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის
გაზრდისა და ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ იმავე მუნიციპალიტეტის
ფარგლებში საგანმანათლებლო საქმიანობის მისამართის/ფართის ცვლილების განაცხადები.
ექსპერტმა, განაცხადა, რომ დაწესებულება ზოგადსაგანმანათლებლო საქმიანობას
ახორციელებდა ქალაქ ბათუმსა და ქალაქ ქუთაისში. მოგვიანებით, ქალაქ ბათუმის სკოლა
დარეგისტრირდა ახალ იურიდიულ პირად და ცენტრს მიმართა ავტორიზაციის მოპოვების
მიზნით.
ექსპერტის თქმით, შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესს (ს/კ:212807550),
დაწყებით, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამების
განხორციელება სურდა მხოლოდ ქალაქ ქუთაისში, აღმაშენებლის გამზ. №20-ში.
ლიკა გიორგაძის განმარტებით, ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
საბჭოს 2022 წლის 10 ოქტომბრის N1263724 გადაწყვეტილებით, დაწესებულებას მოსწავლეთა
ადგილების ზღვრული რაოდენობა განსაზღვრული ჰქონდა 800 მოსწავლით. აქვე, მან დასძინა,
რომ დაწესებულება ითხოვდა მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის გაზრდას და
900-ით განსაზღვრას. ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 900 მოსწავლისთვის.
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ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტომასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებაში შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი გარემო.
ექსპერტმა, ლიკა გიორგაძემ, განაცხადა, რომ ექსპერტთა ჯგუფს აღნიშნული წარმოებების
ფარგლებში დაევალა დებულების მე-5 მუხლის პირველი პუნქტის „გ“ ქვეპუნქტით
გათვალისწინებული სტანდარტის პირობების შესრულების შემოწმება. მისი თქმით, მე-3
სტანდარტი შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
 , ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რჩევები,ექსპერტის თქმით
კერძოდ, სასურველი იყო, „სკოლაში საჩივრების/განცხადებების განხილვის“ წესში უკეთ
გამოკვეთილიყო საქართველოს ორგანული კანონით „ბავშვის უფლებათა კოდექსით“
აღიარებული ბავშვის უფლება. უზრუნველყოფილიყო ბავშვისთვის ინფორმაციის მიწოდება
საკუთარი უფლებებისა და დაცვის მექანიზმების შესახებ, მათი ასაკისა და ინდივიდუალური
შესაძლებლობების შესაბამისად. ხოლო უფლებების დარღვევის შემთხვევაში, ბავშვს ჰქონოდა
კონფიდენციალური კონსულტაციისა და მხარდაჭერის შესაძლებლობა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, შალვა მეკრავიშვილი, დაინტერესდა, რის საფუძველზე ითხოვდა დაწესებულება
მოსწავლეთა ზღვრული რაოდენობის 100-ით გაზრდას, იმის გათვალისწინებით, რომ სკოლას
ფართი არ ემატებოდა.
ექსპერტმა, ლიკა გიორგაძემ, განმარტა, რომ ექსპერტებმა შეამოწმეს სკოლის სრული
ტერიტორია დეტალურად და მიიჩნევდნენ, რომ დაწესებულების შენობა და რესურსები
იძლეოდა შესაძლებლობას საგანმანათლებლო საქმიანობა განეხორციელებინა 900
მოსწავლისათვის.
სკოლის დირექტორის, ნათია კილაძის, განმარტებით, დაწესებულებას ჰქონდა შესაბამისი
რაოდენობის საკლასო ოთახები, მისი თქმით, შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა
პროგრესში სწავლის გაგრძელების მრავალი მსურველი იყო, რომლებიც ელოდნენ საბჭოს
გადაწყვეტილებას.
საბჭოს მდივანი, მანანა ჯინჭარაძე, დაინტერესდა, რით იყო განპირობებული ექსპერტთა
ჯგუფის მიერ გაცემული რჩევა ბავშვთა უფლებების დაცვის მიმართულებით.
სკოლის დირექტორის განმარტებით, დაწესებულებას შემუშავებული ჰქონდა საჩივრის
განხილვის წესი, რომლის პუნქტებიც საჭიროებდა კორექტირებას ახალი კანონმდებლობის
შესაბამისად. მან აღნიშნა, რომ სკოლას მოცემული მომენტისთვის, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ
გაცემული რჩევა უკვე გათვალისწინებული ჰქონდა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა:
 
1.   შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ იმავე მუნიციპალიტეტის
ფარგლებში საგანმანათლებლო საქმიანობის მისამართის/ფართის ცვლილების საკითხი;
2.   შპს ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესის მიერ მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობის გაზრდისა და 900-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო: 16:20
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დასრულების დრო: 16:25
 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე -10
წინააღმდეგი - 0
 
სკოლის წარმომადგენელმა შუამდგომლობით მიმართა, ადმინისტრაციული წარმოების
ვადების გათვალისწინებით, საბჭოს ზემოაღნიშნული გადაწყვეტილების ძალაში შესვლის
თარიღად განსაზღვრულიყო საბჭოს სხდომის ჩატარების დღე, 2024 წლის 22 ნოემბერი . საბჭოს
წევრებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
 
 
 1.    გადაწყვეტილება:
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილი ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების ადგილის/ფართის ცვლილების შესახებ განაცხადის,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნის,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე
დაინტერესებული მხარის მიერ დაფიქსირებული პოზიციის შესწავლის, შეფასებისა და
ურთიერთშეჯერების საფუძველზე, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის
2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული ,,საგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ 25  -ე მუხლის მე-9 პუნქტის შესაბამისად,2

განხორციელდეს შპს ქართულ-ამერიკული საერთაშორისო სკოლა პროგრესის   (ს/კ: 212807550)
მისამართის/ფართის ცვლილება და დანართში ასახულ მისამართზე მიენიჭოს
უფლებამოსილება განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული ქალაქი ქუთაისი, დავით
აღმაშენებლის გამზირი №20

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი ქუთაისი, დავით
აღმაშენებლის გამზირი №20

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი ქუთაისი, დავით
აღმაშენებლის გამზირი №20

 
აღნიშნული გადაწყვეტილების ძალაში შესვლის თარიღია 2024 წლის 22 ნოემბერი.
 
2.    გადაწყვეტილება:
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ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილი მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობის გაზრდის შესახებ განაცხადის, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნის, ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომაზე დაინტერესებული მხარის მიერ
დაფიქსირებული პოზიციის შესწავლის, შეფასებისა და ურთიერთშეჯერების საფუძველზე,
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის N99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ 28-ე მუხლის მე-5 პუნქტისა და 29-ე მუხლის მე-12 პუნქტის შესაბამისად, შპს
ქართულ-ამერიკულ საერთაშორისო სკოლა პროგრესს (ს/კ: 212807550) მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 900-ით.
 
აღნიშნული გადაწყვეტილების ძალაში შესვლის თარიღია 2024 წლის 22 ნოემბერი.
 
დღის წესრიგით გათვალისწინებული საკითხების განხილვის შემდგომ, 16:30 საათზე საბჭოს
სხდომა დახურულად გამოცხადდა.

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
მალაზონია დავით

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ჯინჭარაძე მანანა
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